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Με μια ιδιαίτερα ενδιαφέρουσα συνε-
δρία κλείνει το φετινό e-Forum Ενέργει-
ας, καθώς εκπρόσωποι από εταιρίες και 
φορείς θα παρουσιάσουν καλές ενεργει-
ακές πρακτικές σε μια πολυεπίπεδη συ-
ζήτηση. Η εκδήλωση θα γίνει σήμερα 
στις 19.00.

-
σημο site της διοργάνωση forumanap-
tixis.gr. Συντονιστής θα είναι ο Γιώργος 
Ηλιόπουλος Δημοσιογράφος του «Συμ-
βούλου Επιχειρήσεων» και οι προσκε-
κλημένοι ανά φορέα συμμετοχής είναι 
οι εξής:

Δημήτρης Τραχύλης  Business 
Developer Director 
at Clean Tech 
Energy Innovation 

Θέμα: «Παρουσία-
ση  του  Συνεργατι-
κού Σχήματος Clean 

-
πτικές σε Διεθνές και Εθνικό επίπεδο». 

από καθηγητές του Πανεπιστημίου Πα-
τρών με ερευνητική δραστηριότητα στον 
τομέα αυτό και από σημαντικές εταιρείες 
στον τομέα της Ενέργειας και των Υλι-
κών με σκοπό τη δημιουργία ενός συ-
νεργατικού σχήματος που προωθεί την 
επιχειρηματική δραστηριότητα και την 
ανάπτυξη νέων προϊόντων. 
Σκοπός του είναι να ενώσει τις προσπά-
θειες των μελών του σε μια κοινή, ισχυ-
ρή δομή- κόμβο- δημιουργώντας για τις 
νέες οδούς έρευνας, τεχνολογίας και 
επιχειρηματικών συνεργασιών. 
Μπορεί επίσης να προσφέρει κατάλλη-
λες συνθήκες για την προσέλκυση νέων 
επιστημόνων και ερευνητών, αναπτυξι-
ακών κέντρων, επιχειρήσεων. 
Επίσης επιδιώκει ισχυρούς και καλά 
δομημένους δεσμούς μεταξύ εργαστη-
ρίων και βιομηχανίας, αλλά και ηγεσία 
σε εθνικό επίπεδο και διεθνής συνερ-
γασία.

Γρηγόρης Χασάνης 
Electromechanical 
and Tolling Systems 
Manager (Διευθυ-
ντής Ηλεκτρομηχα-
νολογικών και Συ-
στημάτων Διοδίων), 

στο μέλλον Αναβάθμιση των σηράγγων 
με φωτισμό LED – «Πράσινοι» Σταθμοί 
Εξυπηρέτησης Αυτοκινητιστών».

δίνει ιδιαίτερο βάρος στην εξοικονόμη-
ση ενέργειας σε όλες τις εγκαταστάσεις 
της και στο σύνολο του δικτύου της. 

Χρήστος Αλεξά-
κος  Εντεταλμένος 
Ερευνητής ΙΝΒΙΣ, 
Θέμα «Διαδίκτυο των 
Πραγμάτων και Έξυ-
πνη Ενέργεια»
Το ΙΝ.ΒΙ.Σ. αποτελεί 

ερευνητικό ινστιτούτο με εστίαση σε τε-
χνολογίες αιχμής εφαρμόσιμες στο βιο-
μηχανικό και επιχειρησιακό περιβάλλον, 
με τελικό ζητούμενο την καινοτομία και 
την αύξηση της ανταγωνιστικότητος της 
Ελληνικής βιομηχανίας. Γενικός στόχος 
του ΙΝ.ΒΙ.Σ. είναι η διεξαγωγή εφηρμο-
σμένης και τεχνολογικής έρευνας στις 
ερευνητικές περιοχές ενδιαφέροντός του, 
η ανάπτυξη εφαρμογών και προϊόντων 
και η παροχή προηγμένων υπηρεσιών.

Δημήτρης Τσιπιανίτης  μέλος ΕΔΙΠ 
Εργαστηρίου Αυτο-
ματισμού & Ρομπο-
τικής, Παν/μίου Πα-
τρών, Αναπληρωτής 
Επιστημονικός Υπεύ-
θυνος του Έργου, 
Θέμα:  «FUZZY EX-

PERT» Ενεργειακή Διαχείριση Κτιρίων 

με χρήση κανόνων Ασαφούς Λογικής
Αιμιλία Παπαγι-
αννάκη, data sci-
entist στην εταιρεία 
Meazon, 
Θέμα:  «FUZZY EX-
PERT» Ενεργειακή 
Διαχείριση Κτιρίων 

με χρήση κανόνων Ασαφούς Λογικής
Η Meazon προσφέρει έναν επαναστα-
τικό και αποδοτικό τρόπο συλλογής δε-
δομένων ενέργειας και άλλων αισθητη-
ρίων και τα συνδυάζει με τεχνολογίες 
ανάλυσης δεδομένων, διεπαφών εφαρ-
μογών (APIs) και on-line υπηρεσιών, 
για την παροχή υπηρεσιών «έξυπνης» 
ενέργειας.
Η τεχνολογία της Meazon αποτελεί-
ται από δικής της σχεδίασης έξυπνους 
ηλεκτρικούς μετρητές (που ονομάζο-
νται επίσης υπομετρητές) και ελεγκτές, 
με ενσωματωμένη ευφυΐα, που δια-
συνδέονται μεταξύ τους χρησιμοποιώ-
ντας ασύρματη τεχνολογία πλέγματος 
δικτύων.
Η Meazon συνεργάζεται με επιχειρήσεις 
κοινής ωφέλειας, εταιρείες ενεργειακών 
υπηρεσιών και ολοκληρωμένων λύσε-
ων για την παροχή εφαρμογών διαχεί-
ρισης εγκαταστάσεων, περιουσιακών 
στοιχείων και ενέργειας τόσο για εταιρι-
κούς πελάτες όσο και κάποιες φορές για 
οικιακούς καταναλωτές.

Ανδρέας Κότσι-
φας  Ηλεκτρολό-
γος Μηχανικός ΤΕ, 
Managing director 
της εταιρείας Eco 
Progress, 
Θέμα  «Φωτοβολταϊ-

κό πάρκινγκ -PV parking».
Η ECO PROGRESS είναι πιστοποιημέ-
νη επιχείρηση ενεργειακών υπηρεσι-
ών (ΕΕΥ) ή Energy Service Companies 
(ESCO) του υπουργείου Ενέργειας 
(ΥΠΕΝ). Απαρτίζεται από έμπειρους μη-
χανικούς και εξειδικευμένο προσωπικό 
με πολυετή εμπειρία στη μελέτη, επίβλε-
ψη και κατασκευή ενεργειακών, τεχνι-
κών και βιομηχανικών έργων. 
Τομείς δραστηριότητας:

φόρτισης).

Η πρώτη πιστοποιημένη εταιρία ενερ-
γειακών υπηρεσιών του ΥΠΕΝ στη Δυ-
τική Ελλάδα.

(ΣΕΑ)
-

agement)

> 

 Σημαντικές οι επισημάνσεις της Ιωάν-

νας Νίκου, από την Επιτελική Δομή ΈΣΠΑ - 

Υπουργείο Ενέργειας και Περιβάλλοντος για το 

νέο Εξοικονομώ ΙΙΙ. Ξεκαθάρισε ότι κάποια 

λάθη που είχαν καταγραφεί στο προηγούμε-

νο πρόγραμμα, έχουν πλέον διορθωθεί. Χα-

ρακτηριστικό παράδειγμα οι τέντες των ακι-

νήτων: δίνονταν χρήματα πολύ λιγότερα σε 

σχέση με την τρέχουσα τιμής της αγοράς, ενώ 

αναντιστοιχία υπήρξε και στις τιμές των κλι-

ματιστικών. 

Πάντως το ενδιαφέρον των ιδιωτών για το 

πρόγραμμα είναι μεγάλο και ήδη άρχισαν οι 

πρώτες οχλήσεις στα γραφεία των μηχανικών 

για τις λεπτομέρειες. 

Εάν μάλιστα διευρυνθούν και τα όρια επιχο-

ρήγησης, προβλέπεται να γίνεται ανάρπαστο. 

 Tα πρώτα χρόνια της στην Πάτρα δήλωσε 

οτι πέρασε ως φοιτήτρια η Tατιάννα Ελευριά-

δου, στέλεχος της ΔΕΣΦΑ Α.Ε. Μάλιστα όπως 

τόνισε είχε και καλές αναμνήσεις από την εδω 

παραμονή της. 

Η ουσία είναι ότι το Πανεπιστήμιο της Πάτρας 

τροφοδοτεί με πυκνούς ρυθμούς την αγορά 

στελεχών, επιβεβαιώνοντας το υψηλό του κύ-

ρος. Όσο για τον αγωγό, πριν από δέκα χρό-

νια η ιδέα και μόνο της έλευσης με αυτό τον 

τρόπο, έμοιαζε με άπιαστο όνειρο.

 Τις δημοσιογραφικές του δυνατότητες έδει-

ξε ο Βασίλης Αϊβαλής, πρόεδρος του ΤΕΕ Δυ-

τικής Ελλάδος, κάτι που σχολιάστηκε ποικι-

λοτρόπως από τους συμμετέχοντες στο πάνελ 

της συνεδρίας όπου βρέθηκε. «Μας στριμώ-

ξατε με τις ερωτήσεις σας» ήταν το πείραγμα 

του Μάριου Τσάκα, διευθύνοντα σύμβουλου 

της ΔΕΔΑ. «Για δημοσιογράφος δεν κάνω. Γε-

μίζει το πλάνο...» ήταν η καυστική απάντηση 

του Βασίλη Αϊβαλή. Πάντως η άνεση του συ-

ντονισμού στη συγκεκριμένη συνεδρία του e-

Forum, σχολιάστηκε θετικά και από το τοπικό 

δημοσιογραφικό δυναμικό.

 Ανάλογες δάφνες στο συντονισμό διεκδι-

κεί και ο Πέτρεος Γανός, μέλος της Διοικούσας 

Επιτροπής του ΤΕΕ Δυτικής Ελλάδος. Στοχευ-

μένες ερωτήσεις, ξεκάθαρο το πεδίο ανάλυ-

σης, ήταν από τις παρουσιάσεις που κέντρισαν 

το ενδιαφέρον του κοινού.

 Τήρησαν κατά γράμμα την άφιξή τους στις 

εγκαταστάσεις του Ιonian Chanell οι πέντε 

υποψήφιοι πρυτάνεις, κατά το προγραμμα-

τισμένο debate της Δευτέρας. Δεν ίσχυσε το 

«ακαδημαϊκό τέταρτο», εκτός ενός ο οποίος 

δήλωσε ότι καθυστέρησε λίγο γιατί είχε πρό-

βλημα με τη στάθμευση στο σημείο.


